
Dobrý den spoluobčané.
Z důvodu aktuálních nařízení vlády ČR se osadní výbor rozhodl nečekat na další vývoj situace 
s onemocněním COVID-19. Vzhledem k tomu, že čas nezastavíme a pracovat se musí 
nepřetržitě, jsme se rozhodli uskutečnit hlasování o investcích do projektů schválených na 
10. jednání osadního výboru, které se uskutečnilo 13. 10. 2019 ( projekt nové cesty v uličce a 
projekt osvětlení v nové ulici). Hlasování proběhlo online formou. Výsledek hlasování viz 
níže. 

Hlasování:        12 hlasovalo pro

                             0 hlasovalo prot

                             0 se zdržel.

Naše rozhodnut zašlu na Magistrát na patřičný úsek k dalšímu postupu.

S pozdravem

Předseda 

Aleš Koutný       


